

2 To Go : Rm 5900/pax
4 To Go : Rm 4200/pax
6 To Go : Rm 3800/pax
8 To Go : Rm 3500/pax

*The price is applicable only for January, May, June, and July.



6天5夜

环球影城欢乐游

大阪 || 京都



第一天 关西机场 - 大阪酒店 (单程)

• 机场接机

抵达机场后, 专车接机前往酒店, 回到酒店后自由活动。

酒店: Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级

第二天 大阪 - 大阪环球影城 - 大阪 (往返接送) (酒店早餐)

• 大阪环球影城

这旅游将在大阪最出名的旅游景点之一开始, 那正是众所周知的环球影城。本地的环球影城拥有不少的电影系列的主题乐园, 例如哈利波特之魔法世界, 侏罗纪公园, 大白鲨, 迷你兵团, 超级马力欧, 等等。这一整天都将待在这里因为在还没玩完游戏之前时间肯定就过完了!

酒店: Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级

第三天 大阪 - 京都 - 大阪 (包车) (酒店早餐)

• 伏见稻荷大社

这座神社供奉着神道中的稻米神和商业守护神, 稻荷神社。这神社可说是全日本最重要的神社。该神社的朱红色鸟居门已成为京都的标志性地标。

• 八坂神社

日本全国约有3,000多间, 其位于京都的是八坂神社之总本社, 因位于祇园, 于是又名祇园神社

• 祇园

随着时间的流逝, 京都的该地区是以古老的茶馆与町屋和艺伎弄得相当出名, 游客可以在著名的辰巳桥附近以及花见小路街上的其他豪华餐厅和精品店见到它们。

• 花见小路

这条历史悠久的街道被称为“祇园区的中心”, 是祇园保存最完好的街道, 也是祇园艺伎观赏的最佳地点。

酒店: Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级

第四天 大阪市区游 (包车) (酒店早餐)

• 黑门市场

这个熙熙攘攘的市场拥有数千个摊位, 专卖最好的和必尝的日本美食。这个地方被昵称为“大阪厨房”, 也是体验日本市场文化的最佳地方, 许多小吃摊都有提供新鲜市场食品和日本街头食品的品尝与小吃。

• 大阪城公园

大阪城是在 16 世纪安土桃山时代之时, 发挥着历史性的日本统一作用而闻名。如今, 它是日本第二代伟大统一者, 丰臣秀吉的信息丰富的博物馆。

• 新世界本通商店街

该区是以其众多的商业活动而闻名。尽管如此, 新世界最显著的特色还是标志性的霓虹灯笼罩的通天阁铁塔。在海拔 103m, 该铁塔设有观景台, 让拜访者可随时欣赏城市的壮丽景色。

• 道顿堀

这个充满霓虹灯、色彩缤纷的广告牌的地方是大阪最著名的旅游目的地。这里也是美食爱好者的另一个尝试之地, 提供许多当地美食, 如火锅、河豚和章鱼烧章鱼饺。

酒店: Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级

第五天 大阪自由行 (不包车) (酒店早餐)

• 景点建议

• 梅田蓝天大厦

这座 173 米高的摩天大楼也被称为新梅田城, 由一座双塔组成, 通过位于 39 层的著名“浮动花园展望台”相连。在这里, 游客可以通过窗户和露天平台欣赏这座城市的美景。

• Harukas阿倍野

这是日本最高的摩天大楼, 它不仅设有百货商店, 艺术博物馆, 酒店, 还设有观景台, 让拜访者享有360度欣赏大阪的景色。

• 心斋桥

该区位于市中心, 这里将是会那些想要购物和吃好料的人。无论是便宜还是昂贵, 心斋桥都有不同价格范围的一切物品。

• 大阪日本桥

这里也被称为“西日本的圣地”, 是日本流行文化爱好者的聚集地。日本桥是日本西部最大的典型日本流行文化(即动画和漫画)的地方。每条街道上都会发现许多专卖模型、动漫纪念品、塑料模型等的商店。

酒店: Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级

第六天 大阪酒店 - 关西机场 (单程) (酒店早餐)

• 机场送机

前往关西机场乘坐班机回国结束愉快旅途。



伏见稻荷大社 Fushimi Inari Shrine

八坂神社 Yasaka Jinja

配套价格包含:-

1. 来回机场接送
2. 酒店住宿 (四星级或同级) 含酒店及酒店早餐
3. 5天酒店早餐
4. 每日行程内包车 (含车油, 停车费, 高速公路费)
5. 包车行程中所例景点

配套价格不含:-

1. 行程景点门票
2. 旅游保险
3. 客户在酒店的费用餐食, 活动, 酒吧, 以及自定费用
4. 没有包车的景点 (自由活动只是建议客户浏览项目)

***免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日、公众假期、天气状况、交通等情况, 自然灾害, 必要时旅行社保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序), 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

2 To Go : Rm 5900/pax
4 To Go : Rm 4200/pax
6 To Go : Rm 3800/pax
8 To Go : Rm 3500/pax

*The price is applicable only for January, May, June, and July.

6D5N Universal Studios Tour

Osaka | Kyoto

 **Mango Vacations**
芒果旅游有限公司

DAY 1 Kansai Airport - Osaka Hotel (Direct Transfer)

• Airport Pickup

A private charter will pick you up from airport and check in to the booked hotel.

Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or similar

DAY 2 Osaka - Universal Studios - Osaka (Round Trip) (B)

• Osaka Universal Studios

One of the biggest crowd drawers in Osaka, spend a day at the Universal studios which brought us iconic movies with their blockbusters franchise attractions such as the Wizarding World of Harry Potter, Jurassic Park, Jaws, Minions, the fan favourite Super Nintendo World, and many more. Visitors will find that one whole day here might not be enough because of the sheer size and amount of attractions means time will run out before they are done having fun!

Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or similar

DAY 3 Osaka - Kyoto -Osaka (Day Tour) (B)

• Fushimi Inari Shrine

The Fushimi Inari is arguably the most important of shrine in Japan. Its vermilion torii gates set along the hiking trails has made the site part of an iconic landmark in Kyoto.

• Yasaka Jinja

once called Gion Shrine (Gion-jinja), is a Shinto shrine in the Gion District of Kyoto, Japan.

• Gion

This district of Kyoto is famous for its reverent teahouses as well as high concentration of machiya and geishas.

• Hanamikoji

Hanamikoji is known for its rustic traditional wooden machiya townhouses, many of which have been converted into art galleries, antique shops, kimono stores and outlets that sell traditional crafts.

Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or similar

DAY 4 Osaka City Tour (Day Tour) (B)

• Kuromon Ichiba Market

Nicknamed "Kitchen of Osaka", this spot is great for experiencing the market culture of Japan with many food stalls offer sampling and snacking on fresh market foods and Japanese street foods.

• Osaka Castle Park

This iconic landmark of Osaka and Japan is known for its role in the unification of Japan during the Azuchi-Momoyama period back in the 16th century.

• Shinsekai Shopping Street

This district is best known for the iconic neon-lit Tsutenkaku Tower, which has an observatory that gives a breathtaking view of the city at all times in a day.

• Dotonbori

This neon-soaked and colourful billboards-laden spot is Osaka most famous tourist destination. It is another spot to try for food lovers with the offerings of many local delicacies such as Shabu-Shabu, pufferfish, and takoyaki octopus dumpling.

Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or similar

DAY 5 Osaka Free & Easy (No Transport) (B)

• Attraction Suggestions

• Umeda Sky Building

Also known as New Umeda City, this is the 173 metres tall skyscraper consists of a twin towers that are connected via its famous "Floating Garden Observatory" on the 39th floor. Here visitors are able to see the city through its windows and from its open-air deck in all its glory.

• Abeno Harukas

The tallest skyscraper in Japan, it not only houses a department store, an art museum, a hotel but also comes with an observation deck that gives a 360 degree view of Osaka.

• Shinsaibashisuji

Located in downtown area, this spot is recommended for those who wishes to do some shopping and eating. Whether it's cheap or expensive, Shinsaibashi has everything to offer on different price range.

• Nipponbashi

Also nicknamed as the "Holy Land of Western Japan", this is the place to be for fans of Japanese pop culture. Nipponbashi is the largest place with typical Japanese pop culture stuffs, namely animations and manga in the western Japan. Expect to find many exclusive shops of model figures, animation souvenirs, plastic models etc. on every street you turn.

Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or similar

DAY 6 Osaka Hotel - Kansai Airport (Direct Transfer) (B)

• Airport drop-off

Head to Kansai Airport for the flight back home to end the memorable journey.



Package Prices Inclusive Of:-

- 1.Return airport transfer
- 2.Hotel accommodations (4 star or similar) with daily hotel breakfast
- 3.Five(05) Daily hotelbreakfast
- 4.Private chartered car daily as per itinerary (included fuel,tolls and highway fees)
- 5.Sightseeing as per itinerary

Package Price Exclusive Of:

- 1.Optional sightseeing entrance ticket
- 2.Travel insurance
3. Customer own expenses at the hotel
- 4.The suggested sightseeing are not included on the Free & Easy Day without a chartered vehicle

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, we reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary, if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

Additional Informations

1. Sales & Booking Period : Jan to Feb 2024
2. Travelling Period : January, May, June, July 2024
3. Vehicle includes fuel, tolls, and highway fees.
4. Vehicle service time: Within 10 hours _ (in accordance with Japanese legal regulations)
5. Driver service fees
 - Small groups:1-13 individuals
 - Bus groups:14-45 individuals

(the actual fee will be adjusted based on the departure day's group size). _

6. Reference vehicle types: 5-8 seat vehicles: Toyota Alphard; 9-14 seat vehicles: Equivalent level to Toyota HiAce; 18-22 seat vehicles: Small buses; 22 seat vehicles and above: Large buses. The listed vehicle types are for reference only, and the actual vehicle will be adjusted based on the group size on the day of departure.
7. Children aged 0-2 years who do not occupy a seat are free; please inform us in advance. Children aged 3 and above are charged the same as adults."



Mango Vacations Sdn. Bhd. 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

🕒 10am-6pm (Mon-Fri)



@MangoVacationsJB



+607-386 0128



+6011-2608 0128



enquiry@mangovacations.com.my



www.mangovacations.com.my

*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.